
Protokół Nr V/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 25 stycznia 2007 roku

Otwarcia V sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady 

Pan Kazimierz  Ryszewski  o godzinie  1200 w ,,Domu Strażaka”  w Karlinie. 

Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono 

do protokołu).

Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych, co 

umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. Poinformował, że nieobecny 

jest z powodu wyjazdu Radny Pan Artur Kurjata.

Ad. 1b 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji i zapytał, czy są propozycje jego zmian? Ponieważ nie zostały 

zgłoszone  zaproponował  przyjęcie  porządku obrad  dzisiejszej  sesji  w drodze 

głosowania.

Porządek  obrad  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania. 

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Informacja  z  pracy  radnych  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  z  terenu 
Gminy Karlino. 

4. Rozstrzygnięcie konkursu ,,Na najładniejszą dekorację świąteczną”.
5. Wolne wnioski i interpelacje radnych i zaproszonych gości.
6. Bezpieczeństwo i  porządek publiczny  w 2006  roku na  terenie  Miasta 

i Gminy Karlino.



7. Informacja  na  temat  działalności  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  na 
terenie Gminy Karlino.

8. Informacje na temat przygotowania do ferii zimowych. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok,
b) zatwierdzenia  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska 

i Gospodarki Wodnej na 2007 rok,
c) powołania sekretarza Miasta i Gminy Karlino,
d) diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym,
e) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej 

w Karlinie na 2007 rok,
f) udzielenia  poręczenia  dla  Wspólnoty  Mieszkaniowej 

Nieruchomości,
g) zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie  planowanego 

deficytu budżetu Gminy Karlino,
h) zmiany uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych 

stanowiących  własność  gminy  Karlino,  będących  przedmiotem 
najmu,

i) upoważnienia delegata do Zgromadzenia Komunalnego Związku 
Celowego  Pomorza  Zachodniego  ,,Pomerania”  w  sprawach 
związanych z likwidacją Związku, 

j) zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek 
i  terminów  płatności  podatku  od posiadania  psów  oraz 
zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa, 

k) zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa 
podatku rolnego,  podatku leśnego i  podatku od nieruchomości 
oraz  wyznaczenia  inkasentów  i  określenia  wysokości 
wynagrodzenia   za inkaso.

10.Odpowiedzi Burmistrza na wnioski i interpelacje. 
11.Zakończenie V sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c

Przewodniczący Rady Pan Ryszewski stwierdził, że protokół z IV sesji Rady 

Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? 
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Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował  przyjęcie  go 

w drodze jawnego głosowania.

Protokół Nr IV/06 z IV sesji  Rady Miejskiej  odbytej w dniu 29 grudnia 

2006 roku został przyjęty jednomyślnie.

Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu (informacja załączona do protokołu). 

Ad. 3

Pan  Jan  Maciążek Przewodniczący  Rady  Powiatu  Białogardzkiego 

podziękował  za  zaproszenie  i  wyjaśnił,  że  sesja  Rady  Powiatu  odbędzie  się 

dopiero  w  dniu  jutrzejszym,  a  w  porządku  ujęto  między  innymi  sprawy 

porządku  i  bezpieczeństwa  oraz  opieki  społecznej  Podkreślił,  że  mając  na 

uwadze to, co robi Powiat i  Gminy znajdujące się w nim, to jest ,,kawał dobrej 

roboty”  i  modelowo  zorganizowana  sprawa.  Podkreślił,  że  pracują  w  tych 

jednostkach ludzie pozytywni, bo nie liczą się dla nich tylko pieniądze, ale chcą 

zrobić  coś  więcej.  Kolejny  temat  to  drogi,  w  roku  bieżącym  zostanie 

wyremontowana  droga  do  Krukowa  i  w  tej  sprawie  zostanie  podpisane 

porozumienie  pomiędzy  Gminą  a  Powiatem.  Prowadzone  są  rozmowy 

z  Gminą  Kołobrzeg  oraz  z  Gminą  Tychowo  na  podpisanie  podobnych 

porozumień i wspólny remont dróg. 

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  poprosił 

Przewodniczącego  Rady  Powiatu  o  pomoc  i  wsparcie  przy  rozwiązaniu 

konfliktu, który dotyczy likwidacji wysypiska śmieci w Karlinie. Poinformował, 

że  dwukrotnie  spotkał  się  z  Panem  Stefanem  Strzałkowskim  Burmistrzem 

Miasta Białogard w tej sprawie, aby w sposób racjonalny i polubowny znaleźć 

rozwiązanie w tej sprawie, ale do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi. 
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Została  podjęta  przez  Gminę  Karlino  uchwała  w  sprawie  przyjęcia  Planu 

Gospodarki  Odpadami Dla  Gminy  Karlino,  gdzie  przyjęto  likwidację 

wysypiska. Uchwała ta została zaskarżona i Sąd przyjął stanowisko, że plany 

Gminy, Powiatu i Województwa powinny być zgodnie, pomimo, że kiedy była 

podejmowana  taka  uchwała  wówczas  obowiązujące  przepisy  tego  nie 

nakazywały.  Dodał,  iż  Gmina  zwróciła  się  do  Powiatu  oraz  Województwa 

o  wydanie  opinii  w  tej  sprawie  i  opinia  Powiatu  była  negatywna, 

a Województwa pozytywna.   Podkreśli, że nawet jeśli pomimo odwołania sąd 

utrzyma swoją  decyzję,  to  nie  zmieni  to  sytuacji,  ponieważ  wygaszenie  jest 

zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego Gminy Karlino. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że próbowano podnieść ten temat 

na posiedzeniu Komisji Budżetowej, jeśli będzie taka potrzeba, to zostanie przez 

niego zwołana sesja nadzwyczajna w tej sprawie. Podkreślił jednak, że Powiat 

nie  chciałby  być  stroną  w tej  sprawie,  ponieważ  są  to  sprawy samorządów. 

Dodał, że jeśli będzie spotkanie w tej sprawie chciałby być jego uczestnikiem, 

aby  móc  dopowiedzieć  kilka  spraw i  zobowiązał  się,  że  zrobi  wszystko  co 

w jego mocy, aby rozwiązać konflikt.

Ad. 4

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  ogłosił  wyniki 

II  edycji  konkursu  „Na  najładniejszą  dekorację  świąteczną”,  stwierdził,  że 

wyboru najładniejszych dekoracji dokonało Prezydium Rady, Przewodniczący 

Rady  Kazimierz  Ryszewski  oraz  dwóch  Wiceprzewodniczących  –  Dariusz 

Michalski  i  Tomasz  Rusiecki.  Podkreślił,  że  wybór  nie  był  łatwy,  jednak 

w  wyniku  dyskusji  postanowiono  wyróżnić  trzy  dekoracje;  Państwa  Haliny 

i Tadeusza, Agnieszki i Jacka Wojtery oraz Bożeny i Ignacego Sawicckich. 

Następnie  fundatorzy  wraz  z  gratulacjami  wręczyli  nagrody  laureatom 

konkursu. 
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Ad. 5

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  zaproponował  zgłaszanie 

wniosków lub pytań nie związanych z porządkiem obrad dzisiejszej sesji. 

Pani Natalia Przygocka Sołtys Sołectwa Lubiechowo  zgłosiła, że w trakcie, 

kiedy spadł śnieg droga do Lubiechowa była zaśnieżona i śliska. Powiedziała, że 

zgłosiła się młodzież, która dopytywała się dlaczego w innych wioskach będą 

robione nowe boiska i place zabaw, a Lubiechowo nie i poprosiła o pisemną 

informację  na  ten  temat.  Kolejny  poruszany  temat  to  droga  żużlowa  do 

Kłopotowa, należałoby zmusić Spółkę Agro - Vej, której ciężki sprzęt niszczy 

nawierzchnię tej drogi do jej naprawy, lub przynajmniej częściowego udziału 

w  tym  przedsięwzięciu.  Zaproponowała  zorganizowanie  spotkania 

przedstawicieli Gminy i Spółki w tej sprawie. Zapytała też, jak długo jeszcze 

będą trwały prace na moście szczecińskim. Obecnie jest tam bardzu utrudniony 

przejazd.

Pan  Zbigniew  Pawlik  Dyrektor  Gimnazjum  w  Karlinie  podziękował 

służbom mundurowym za współpracę i  pomoc w utrzymaniu bezpieczeństwa 

w Gimnazjum w Karlinie.

Pan  Jerzy  Macuda  mieszkaniec  wsi  Syrkowice  powiedział,  że  ustawa 

o dostępie do informacji publicznej nakazuje podanie do publicznej wiadomości 

oświadczeń złożonych przez radnych, był w Gminnym Centrum Informacji, ale 

taka  informacja  nie  jest  dostępna.  Zapytał,  ilu  radnych  z  obecnych  na  sesji 

zorganizowało spotkania z wyborcami. Rada Miejska do tej pory nie pracuje, 

nie ma komisji, w takiej sytuacji radni powinni mieć honor i zrzec się diet.

Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący  Rady Miejskiej  powiedział,  że 

rozmawiał z Panem Macudą przed sesją, mówił o oświadczeniach, że są złożone 

przez wszystkich radnych w terminie, mówił o dyżurach, które raz w tygodniu 

w czwartki  pełnione są w Biurze Rady przez Przewodniczącego lub w razie 

nieobecności  przez  Wiceprzewodniczącego  oraz  radnych.  Wyjaśniał  także, 
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dlaczego do dnia dzisiejszego nie są powołane stałe Komisje Rady, że zostały 

wprowadzone zmiany do Statutu Gminy i oczekuje się na ich uprawomocnienie. 

Stwierdził,  że  Pan  Macuda  krytykuje  i  ocenia  wszystkich   i  zaproponował 

przystąpienie do kolejnego porządku obrad.   

Ad. 6

Pan Jerzy Orzechowski Komendant Straży Miejskiej w Karlinie przedstawił 

informację  z  działalności  Straży  Miejskiej  w  zakresie  bezpieczeństwa 

i porządku publicznego w 2006 roku  (informacja załączona do protokołu).

Pan Robert  Sabara Komendant  Komisariatu  Policji  w Karlinie  zapoznał 

zebranych  z  informacją  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego 

w rejonie  działania  Komisariatu  Policji  w Karlinie  w 2006 roku (informacja 

załączona do protokołu).

Pan  Robert  Rzeźnik  Komendant  Powiatowy  Policji  w  Białogardzie 

podziękował za zaproszenie na sesję i powiedział, że przychodząc na ten teren 

wiedział, że jest to jednostka bardzo dobrze prosperująca, jest wiele problemów, 

ale czas pouczania należy już skończyć i zacząć karać. Brak tolerancji dla zła. 

Stwierdził,  że  chciałby  zmienić  filozofię  współpracy  Powiatu  i  samorządów 

gminnych i zmartwiony jest tematem przemocy w rodzinie, chciałby poprawić 

tę sytuację. Należy wymieniać informacje między jednostkami typu Policja, czy 

opieka  społeczna.  Raz  w  miesiącu  spotykają  się  jego  podwładni  oraz 

komendanci Straży Miejskiej, kiedy poruszane są tematy ruchu drogowego np. 

nieodpowiednie  oznakowanie,  ale  nie  tylko,  wymienia  się  poglądy  na  różne 

tematy.  Gmina Tychowo wyszła  z inicjatywą,  aby w takich spotkaniach brał 

udział  zastępca  wójta  tej  Gminy.  Podkreślił,  że  jeśli  będzie  potrzeba 

dodatkowych  służb,  to  tylko  należy  złożyć  wniosek.  Dodał  też,  że  Policja 

zainteresowana byłaby też współpracą międzynarodową, gdyby była taka wola 

można pomyśleć o współpracy z Policją z Niemiec, czy Norwegii. Planowane 

jest  ustawienie  słupów na  fotoradar  przy  drogach  nr  6  i  163  na  najbardziej 
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kolizyjnych  skrzyżowaniach.  Podkreślił  bardzo  dobrze  układającą  się 

dotychczas współpracę i pomoc Burmistrzowi i radnym oraz Straży Granicznej 

i Straży Miejskiej. 

Pan Roman Biernacki Komendant Granicznej Placówki Kontrolnej Straży 

Granicznej  w Kołobrzegu  powiedział,  że  Straż  Graniczna  stara  się  być  na 

terenie  Gminy Karlino  i  wspierać  w jej  działaniach  Policję  i  Straż  Miejską. 

W 2006 roku Straż Graniczna odbyła na terenie Gminy Karlino 90 patroli, 327 

wylegitymowano osób i skontrolowano 234 pojazdów, przyznano 29 mandatów, 

zatrzymano 9 osób, zdjęto 895m sieci i zatrzymano i zabezpieczono 1 pojazd. 

Przypomniał,  że  miało  miejsce  spotkanie  z  wędkarzami  na  którym tematem 

wiodącym  było  kłusownictwo.  Przeprowadzono  wiele  patroli  do  walki 

z  kłusownictwem,  w  wyniku  których  zatrzymano  12  osób.  Powiedział,  że 

w Gminie Karlino mieszka wielu kłusowników i uprawiają oni ten proceder nie 

tylko na swoim terenie, w Rewalu zatrzymano równie 6 kłusowników z Karlina. 

Podkreślił,  że  należy  prowadzić  rozmowy wśród dzieci  i  uświadamiać  je  ile 

w tym jest zła. Kłusownicy kłusują nadal, ale nie robią tego w sposób jawny jak 

do niedawna, wszystko zmierza w dobrym kierunku.. Podkreślił bardzo dobrą 

współpracę z samorządem. W roku ubiegłym udaremniono przemy papierosów 

o wartości 1.100.000zł, a już w roku bieżącym zatrzymano 11 osób za przemyt 

papierosów  o  wartości  1.500.000zł  i  wśrób  nich  również  byli  mieszkańcy 

Gminy Karlino. Podziękował za udzieloną pomoc poprzez przyznanie środków 

Burmistrzowi oraz radnych Rady Miejskiej.

Przedstawione informacje zostały przyjęte przez radnych bez uwag.

Ad. 7

Pan Kazimierz Wójcik Komendant Miejsko- Gminnego Związku OSPRP 

w Karlinie zapoznał zebranych z informacją na temat działalności Ochotniczej 

Straży Pożarnej na terenie Miasta i Gminy Karlino w 2006 roku (informacja 

załączona do protokołu).
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Ad. 8 

Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury w Karlinie 

przedstawiła program imprez jaki będzie realizowany w okresie ferii zimowych.

Pani  Edyta  Znyk  Kierownik  Referatu  Sportu,  Turystyki  i  Rekreacji 

w Urzędzie Miasta i Gminy omówiła program imprez jaki będzie realizowany 

w okresie ferii zimowych przez referat (informacja załączona do protokołu).

Pani  Elwira  Sałamacha  p.o.  Dyrektora  Zakładu  Oświaty  w  Karlinie 

przedstawiła informację na temat programu szkół z terenu Miasta i Gminy na 

temat imprez jakie realizowane będą w okresie ferii zimowych roku szkolnego 

2006/2007 (załączono do protokołu). 

Wszystkie informacje zostały przyjęte przez radnych bez uwag.

Ad. 9a

Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat  omówiła zmiany 

do budżetu  Miasta  i  Gminy Karlino na  2006 rok.  Po  dokonanych  zmianach 

budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  31.745.101zł,  wydatkami 

w wysokości 32.848.505zł oraz deficytem w wysokości  1.103.404zł.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 

rok. 

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie 

było głosów wstrzymujących.  W wyniku głosowania  uchwała  Nr V/28/07 

została podjęta.
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Ad. 9b

Pani  Krystyna  Granat  omówiła  projekt  uchwały  zatwierdzenia  Gminnego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść 

projektu uchwały.

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr V/29/07została 

podjęta. 

Ad. 9c

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

obecnym  wniosek  o  powołanie  z  dniem  1  lutego  2007  roku  Pani  Danuty 

Piwowarczyk na stanowisko Sekretarza Miasta i Gminy Karlino. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki 

przedstawił zebranym treść projektu uchwały w sprawie powołania Sekretarza 

Miasta i Gminy Karlino.

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania uchwała Nr V/30/07 

została podjęta.

Pani Danuta Piwowarczyk  podziękowała radnym i Burmistrzowi za okazane 

zaufanie, powiedziała, że jest osobą odpowiedzialną i pracowitą i liczy na dobrą 

współpracę.

Ad. 9d

Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie 
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omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży 

przysługujących radnym.

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.

Uchwała Nr V/31/07 została podjęta w wyniku jawnego i  jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 9e

Pan Tomasz Rusiecki zapoznał obecnych z planem pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  na  2007  rok  oraz  przedstawił  projekt  uchwały 

w sprawie przyjęcia tego planu pracy.

W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr V/32/07 została podjęta.

Ad. 9f

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały  w sprawie udzielenia  poręczenia  spłaty  ze  środków budżetu Gminy 

Karlino do kwoty 24.900zł kredytu, który zaciągnie Wspólnota Mieszkaniowa 

Nieruchomości  Lubiechowo  2  w  Banku  Spółdzielczym  Białogard  Oddział 

w Karlinie z przeznaczeniem na doprowadzenie wody do lokali mieszkalnych 

i częściowy remont dachu budynku Wspólnoty.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki 

przedstawił projekt uchwały.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała 

Nr V/33/07 została podjęta.
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Ad. 9g

Skarbnik Miasta i  Gminy Karlino Pani  Granat  omówiła  projekt  uchwały 

w  sprawie  zaciągnięcia  w  kwocie  700.000zł  kredytu  bankowego  na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Karlino.

Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił projekt uchwały.

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie 

było głosów wstrzymujących.  W wyniku głosowania  uchwała  Nr V/34/07 

została podjęta.

Ad. 9h

Eliza  Węgłowska  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Przestrzennej omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy Karlino, będących 

przedmiotem najmu.

Wiceprzewodniczący Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił projekt uchwały.

Za  podjęciem  uchwały  glosowało  11  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

2  radnych  wstrzymało  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  uchwała 

Nr V/35/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 9i

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino omówił obecnym 

projekt  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  delegata  do  Zgromadzenia 

Komunalnego  Związku  Celowego  Pomorza  Zachodniego  ,,Pomerania” 

w sprawach związanych z likwidacją Związku. Dodał, że zgodnie ze Statutem 

Związku delegatem jest burmistrz.
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki 

przedstawił  zebranym  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia 

Waldemara  Miśko  –  delegata  Gminy  Karlino  w  sprawach  związanych 

z likwidacją Związku.

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr V/36/07 została 

podjęta.

Ad. 9j

Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pani  Krystyna  Granat  przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

i  terminów  płatności  podatku  od posiadania  psów  oraz  zarządzenia  poboru 

podatku  w  drodze  inkasa.  Wyjaśniła,  że  związane  jest  to  z  rezygnacją  Pani 

Wandy Seniuk z funkcji inkasenta.

Uchwała Nr V/37/07 została podjęta w wyniku jawnego i  jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 9j

Pani  Krystyna  Granat  przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę 

w  sprawie  zarządzenia  poboru  w  drodze  inkasa  podatku  rolnego,  podatku 

leśnego i podatku od nieruchomości oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia   za inkaso.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  V/38/07 

została podjęta.
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Ad. 10

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino stwierdził, że nie 

będzie po raz kolejny wracał do sprawy Lubiechowa i zarzuty na każdej sesji, że 

w  innych  miejscowościach  coś  się  robi,  a  w  Lubiechowie  nie.  Pani  Sołtys 

powinna  przekazywać  i  wyjaśniać  mieszkańcom  dlaczego  tak  się  dzieje. 

W Lubiechowie Gmina nie jest właścicielem boiska i nie będzie go w związku 

z tym remontować,  jedno boisko należy do Nadleśnictwa, a drugie to tereny 

Agenci  Nieruchomości  Rolnych  i  taka  sytuacja  nie  dotyczy  tylko  wsi 

Lubiechowo, są w tej Gminie również inne. W kilku innych miejscowościach 

nie dało się również tego rozwiązać. Wiosną Zastępca Burmistrza Pani Pawlik 

pojawi  się  i  zapozna ze stanem drogi  do Kłopotowa.  Utrudniania  na moście 

szczecińskim  jeszcze  będą,  ma  być  przeprowadzony  jeszcze  remont  muru 

zaporowego, a drugą rzeczą jest remont samego mostu, zlikwidowanie kolein. 

Jak  będą  postępowały  prace  remontowe  informacje  będą  przekazywane  na 

bieżąco. Następnie przedstawił informację na temat subwencji przyznawanych 

na oświatę (załączono do protokołu).

  

Ad. 11

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił 

zebranym harmonogram zaplanowanych   na  najbliższe  dwa  tygodnie  zebrań 

wiejskich. 

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1530 dokonał zamknięcia 

V sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Protokół Nr V/07
	z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej
	w dniu 25 stycznia 2007 roku
	Otwarcia V sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski o godzinie 1200 w ,,Domu Strażaka” w Karlinie. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).
	Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. Poinformował, że nieobecny jest z powodu wyjazdu Radny Pan Artur Kurjata.
	Ad. 1b 
	Pan Kazimierz Ryszewski stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i zapytał, czy są propozycje jego zmian? Ponieważ nie zostały zgłoszone zaproponował przyjęcie porządku obrad dzisiejszej sesji w drodze głosowania.
	Porządek obrad został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Porządek obrad:
	1.Sprawy regulaminowe:
	a)stwierdzenie prawomocności obrad
	b)przyjęcie porządku obrad, 
	c)przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej.
	2.Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Karlino o pracy w okresie międzysesyjnym.
	3.Informacja z pracy radnych Rady Powiatu Białogardzkiego z terenu Gminy Karlino. 
	4.Rozstrzygnięcie konkursu ,,Na najładniejszą dekorację świąteczną”.
	5.Wolne wnioski i interpelacje radnych i zaproszonych gości.
	6.Bezpieczeństwo i porządek publiczny w 2006 roku na terenie Miasta                 i Gminy Karlino.
	7.Informacja na temat działalności Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Karlino.
	8.Informacje na temat przygotowania do ferii zimowych. 
	9.Podjęcie uchwał w sprawie:
	a)zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok,
	b)zatwierdzenia Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska                      i Gospodarki Wodnej na 2007 rok,
	c)powołania sekretarza Miasta i Gminy Karlino,
	d)diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym,
	e)przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                   w Karlinie na 2007 rok,
	f)udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
	g)zaciągnięcia kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Karlino,
	h)zmiany uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy Karlino, będących przedmiotem najmu,
	i)upoważnienia delegata do Zgromadzenia Komunalnego Związku Celowego Pomorza Zachodniego ,,Pomerania” w sprawach związanych z likwidacją Związku, 
	j)zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek                 i terminów płatności podatku od posiadania psów oraz zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa, 
	k)zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia   za inkaso.
	10.Odpowiedzi Burmistrza na wnioski i interpelacje. 
	11.Zakończenie V sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski stwierdził, że protokół z IV sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone Przewodniczący zaproponował przyjęcie go           w drodze jawnego głosowania.
	Protokół Nr IV/06 z IV sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 29 grudnia 2006 roku został przyjęty jednomyślnie.
	Ad. 2
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu (informacja załączona do protokołu). 
	Ad. 3
	Ad. 4
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ogłosił wyniki             II edycji konkursu „Na najładniejszą dekorację świąteczną”, stwierdził, że wyboru najładniejszych dekoracji dokonało Prezydium Rady, Przewodniczący Rady Kazimierz Ryszewski oraz dwóch Wiceprzewodniczących – Dariusz Michalski i Tomasz Rusiecki. Podkreślił, że wybór nie był łatwy, jednak              w wyniku dyskusji postanowiono wyróżnić trzy dekoracje; Państwa Haliny           i Tadeusza, Agnieszki i Jacka Wojtery oraz Bożeny i Ignacego Sawicckich. 
	Następnie fundatorzy wraz z gratulacjami wręczyli nagrody laureatom konkursu. 
	Ad. 5
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady zaproponował zgłaszanie wniosków lub pytań nie związanych z porządkiem obrad dzisiejszej sesji. 
	Pani Natalia Przygocka Sołtys Sołectwa Lubiechowo zgłosiła, że w trakcie, kiedy spadł śnieg droga do Lubiechowa była zaśnieżona i śliska. Powiedziała, że zgłosiła się młodzież, która dopytywała się dlaczego w innych wioskach będą robione nowe boiska i place zabaw, a Lubiechowo nie i poprosiła o pisemną informację na ten temat. Kolejny poruszany temat to droga żużlowa do Kłopotowa, należałoby zmusić Spółkę Agro - Vej, której ciężki sprzęt niszczy nawierzchnię tej drogi do jej naprawy, lub przynajmniej częściowego udziału      w tym przedsięwzięciu. Zaproponowała zorganizowanie spotkania przedstawicieli Gminy i Spółki w tej sprawie. Zapytała też, jak długo jeszcze będą trwały prace na moście szczecińskim. Obecnie jest tam bardzu utrudniony przejazd.
	Pan Zbigniew Pawlik Dyrektor Gimnazjum w Karlinie podziękował służbom mundurowym za współpracę i pomoc w utrzymaniu bezpieczeństwa       w Gimnazjum w Karlinie.
	Pan Jerzy Macuda mieszkaniec wsi Syrkowice powiedział, że ustawa                o dostępie do informacji publicznej nakazuje podanie do publicznej wiadomości oświadczeń złożonych przez radnych, był w Gminnym Centrum Informacji, ale taka informacja nie jest dostępna. Zapytał, ilu radnych z obecnych na sesji zorganizowało spotkania z wyborcami. Rada Miejska do tej pory nie pracuje, nie ma komisji, w takiej sytuacji radni powinni mieć honor i zrzec się diet.
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że rozmawiał z Panem Macudą przed sesją, mówił o oświadczeniach, że są złożone przez wszystkich radnych w terminie, mówił o dyżurach, które raz w tygodniu  w czwartki pełnione są w Biurze Rady przez Przewodniczącego lub w razie nieobecności przez Wiceprzewodniczącego oraz radnych. Wyjaśniał także, dlaczego do dnia dzisiejszego nie są powołane stałe Komisje Rady, że zostały wprowadzone zmiany do Statutu Gminy i oczekuje się na ich uprawomocnienie. Stwierdził, że Pan Macuda krytykuje i ocenia wszystkich  i zaproponował przystąpienie do kolejnego porządku obrad.   
	Ad. 6
	Pan Jerzy Orzechowski Komendant Straży Miejskiej w Karlinie przedstawił informację z działalności Straży Miejskiej w zakresie bezpieczeństwa                      i porządku publicznego w 2006 roku  (informacja załączona do protokołu).
	Pan Robert Sabara Komendant Komisariatu Policji w Karlinie zapoznał zebranych z informacją o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego               w rejonie działania Komisariatu Policji w Karlinie w 2006 roku (informacja załączona do protokołu).
	Pan Robert Rzeźnik Komendant Powiatowy Policji w Białogardzie podziękował za zaproszenie na sesję i powiedział, że przychodząc na ten teren wiedział, że jest to jednostka bardzo dobrze prosperująca, jest wiele problemów, ale czas pouczania należy już skończyć i zacząć karać. Brak tolerancji dla zła. Stwierdził, że chciałby zmienić filozofię współpracy Powiatu i samorządów gminnych i zmartwiony jest tematem przemocy w rodzinie, chciałby poprawić tę sytuację. Należy wymieniać informacje między jednostkami typu Policja, czy opieka społeczna. Raz w miesiącu spotykają się jego podwładni oraz komendanci Straży Miejskiej, kiedy poruszane są tematy ruchu drogowego np. nieodpowiednie oznakowanie, ale nie tylko, wymienia się poglądy na różne tematy. Gmina Tychowo wyszła z inicjatywą, aby w takich spotkaniach brał udział zastępca wójta tej Gminy. Podkreślił, że jeśli będzie potrzeba dodatkowych służb, to tylko należy złożyć wniosek. Dodał też, że Policja zainteresowana byłaby też współpracą międzynarodową, gdyby była taka wola można pomyśleć o współpracy z Policją z Niemiec, czy Norwegii. Planowane jest ustawienie słupów na fotoradar przy drogach nr 6 i 163 na najbardziej kolizyjnych skrzyżowaniach. Podkreślił bardzo dobrze układającą się dotychczas współpracę i pomoc Burmistrzowi i radnym oraz Straży Granicznej  i Straży Miejskiej. 
	Pan Roman Biernacki Komendant Granicznej Placówki Kontrolnej Straży Granicznej w Kołobrzegu powiedział, że Straż Graniczna stara się być na terenie Gminy Karlino i wspierać w jej działaniach Policję i Straż Miejską.         W 2006 roku Straż Graniczna odbyła na terenie Gminy Karlino 90 patroli, 327 wylegitymowano osób i skontrolowano 234 pojazdów, przyznano 29 mandatów, zatrzymano 9 osób, zdjęto 895m sieci i zatrzymano i zabezpieczono 1 pojazd. Przypomniał, że miało miejsce spotkanie z wędkarzami na którym tematem wiodącym było kłusownictwo. Przeprowadzono wiele patroli do walki                             z kłusownictwem, w wyniku których zatrzymano 12 osób. Powiedział, że            w Gminie Karlino mieszka wielu kłusowników i uprawiają oni ten proceder nie tylko na swoim terenie, w Rewalu zatrzymano równie 6 kłusowników z Karlina. Podkreślił, że należy prowadzić rozmowy wśród dzieci i uświadamiać je ile         w tym jest zła. Kłusownicy kłusują nadal, ale nie robią tego w sposób jawny jak do niedawna, wszystko zmierza w dobrym kierunku.. Podkreślił bardzo dobrą współpracę z samorządem. W roku ubiegłym udaremniono przemy papierosów o wartości 1.100.000zł, a już w roku bieżącym zatrzymano 11 osób za przemyt papierosów o wartości 1.500.000zł i wśrób nich również byli mieszkańcy Gminy Karlino. Podziękował za udzieloną pomoc poprzez przyznanie środków Burmistrzowi oraz radnych Rady Miejskiej.
	Przedstawione informacje zostały przyjęte przez radnych bez uwag.
	Ad. 7
	Pan Kazimierz Wójcik Komendant Miejsko- Gminnego Związku OSPRP          w Karlinie zapoznał zebranych z informacją na temat działalności Ochotniczej Straży Pożarnej na terenie Miasta i Gminy Karlino w 2006 roku (informacja załączona do protokołu).
	Ad. 8 
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury w Karlinie przedstawiła program imprez jaki będzie realizowany w okresie ferii zimowych.
	Pani Edyta Znyk Kierownik Referatu Sportu, Turystyki i Rekreacji              w Urzędzie Miasta i Gminy omówiła program imprez jaki będzie realizowany w okresie ferii zimowych przez referat (informacja załączona do protokołu).
	Pani Elwira Sałamacha p.o. Dyrektora Zakładu Oświaty w Karlinie przedstawiła informację na temat programu szkół z terenu Miasta i Gminy na temat imprez jakie realizowane będą w okresie ferii zimowych roku szkolnego 2006/2007 (załączono do protokołu). 
	Wszystkie informacje zostały przyjęte przez radnych bez uwag.
	Ad. 9a
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat omówiła zmiany do budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2006 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 31.745.101zł, wydatkami                    w wysokości 32.848.505zł oraz deficytem w wysokości  1.103.404zł.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 
	Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie było głosów wstrzymujących. W wyniku głosowania uchwała Nr V/28/07 została podjęta.
	Ad. 9b
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały zatwierdzenia Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr V/29/07została podjęta. 
	Ad. 9c
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił obecnym wniosek o powołanie z dniem 1 lutego 2007 roku Pani Danuty Piwowarczyk na stanowisko Sekretarza Miasta i Gminy Karlino. 
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały w sprawie powołania Sekretarza Miasta i Gminy Karlino.
	Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania uchwała Nr V/30/07 została podjęta.
	Pani Danuta Piwowarczyk podziękowała radnym i Burmistrzowi za okazane zaufanie, powiedziała, że jest osobą odpowiedzialną i pracowitą i liczy na dobrą współpracę.
	Ad. 9d
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie 
	omówił projekt uchwały w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym.
	Wiceprzewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.
	Uchwała Nr V/31/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 9e
	Pan Tomasz Rusiecki zapoznał obecnych z planem pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie na 2007 rok oraz przedstawił projekt uchwały             w sprawie przyjęcia tego planu pracy.
	W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr V/32/07 została podjęta.
	Ad. 9f
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia spłaty ze środków budżetu Gminy Karlino do kwoty 24.900zł kredytu, który zaciągnie Wspólnota Mieszkaniowa Nieruchomości Lubiechowo 2 w Banku Spółdzielczym Białogard Oddział           w Karlinie z przeznaczeniem na doprowadzenie wody do lokali mieszkalnych       i częściowy remont dachu budynku Wspólnoty.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił projekt uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych Uchwała               Nr V/33/07 została podjęta.
	Ad. 9g
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Granat omówiła projekt uchwały        w sprawie zaciągnięcia w kwocie 700.000zł kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Karlino.
	Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił projekt uchwały.
	Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie było głosów wstrzymujących. W wyniku głosowania uchwała Nr V/34/07 została podjęta.
	Ad. 9h
	Eliza Węgłowska Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy Karlino, będących przedmiotem najmu.
	Wiceprzewodniczący Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił projekt uchwały.
	Za podjęciem uchwały glosowało 11 radnych, 1 radny był przeciwny,             2 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania uchwała                     Nr V/35/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 9i
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino omówił obecnym projekt uchwały w sprawie upoważnienia delegata do Zgromadzenia Komunalnego Związku Celowego Pomorza Zachodniego ,,Pomerania”                w sprawach związanych z likwidacją Związku. Dodał, że zgodnie ze Statutem Związku delegatem jest burmistrz.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki przedstawił zebranym treść projektu uchwały w sprawie upoważnienia Waldemara Miśko – delegata Gminy Karlino w sprawach związanych                   z likwidacją Związku.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr V/36/07 została podjęta.
	Ad. 9j
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek                  i terminów płatności podatku od posiadania psów oraz zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa. Wyjaśniła, że związane jest to z rezygnacją Pani Wandy Seniuk z funkcji inkasenta.
	Uchwała Nr V/37/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 9j
	Pani Krystyna Granat przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę         w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia   za inkaso.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr V/38/07 została podjęta.
	Ad. 10
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino stwierdził, że nie będzie po raz kolejny wracał do sprawy Lubiechowa i zarzuty na każdej sesji, że w innych miejscowościach coś się robi, a w Lubiechowie nie. Pani Sołtys powinna przekazywać i wyjaśniać mieszkańcom dlaczego tak się dzieje.             W Lubiechowie Gmina nie jest właścicielem boiska i nie będzie go w związku     z tym remontować, jedno boisko należy do Nadleśnictwa, a drugie to tereny Agenci Nieruchomości Rolnych i taka sytuacja nie dotyczy tylko wsi Lubiechowo, są w tej Gminie również inne. W kilku innych miejscowościach nie dało się również tego rozwiązać. Wiosną Zastępca Burmistrza Pani Pawlik pojawi się i zapozna ze stanem drogi do Kłopotowa. Utrudniania na moście szczecińskim jeszcze będą, ma być przeprowadzony jeszcze remont muru zaporowego, a drugą rzeczą jest remont samego mostu, zlikwidowanie kolein. Jak będą postępowały prace remontowe informacje będą przekazywane na bieżąco. Następnie przedstawił informację na temat subwencji przyznawanych na oświatę (załączono do protokołu).
	  
	Ad. 11
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zebranym harmonogram zaplanowanych  na najbliższe dwa tygodnie zebrań wiejskich. 
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1530 dokonał zamknięcia        V sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
	Protokołowała:
	Ilona Pyrtek-Safaryn
	 

